
Title (en)
Device for sterilizing, filling and closing of a filling opening.

Title (de)
Vorrichtung zum Sterilisieren, Füllen und Verschliessen einer Füllöffnung.

Title (fr)
Dispositif de stérilisation, de remplissage et de fermeture d'une ouverture de remplissage.

Publication
EP 0479010 A1 19920408 (DE)

Application
EP 91115617 A 19910914

Priority
DE 4031472 A 19901005

Abstract (en)
In a device for sterilizing, filling and closing of cardboard boxes which have a filling opening, an aseptic chamber is provided into which protrude only
those regions of the cardboard boxes which contain the filling openings. A fixed-cycle table which rotates about a vertical axis and advances the
cardboard boxes step by step is provided for transporting said boxes through the aseptic chamber. Said table simultaneously forms the lower limit of
the aseptic chamber. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Sterilisieren,Füllen und Verschließen von eine Füllöffnung aufweisenden Kartondosen ist eine Aseptikkammer
vorgesehen, in die nur die die Füllöffnungen enthaltenden Bereiche der Kartondosen hineinragen. Zum Transport der Kartondosen durch die
Aseptikkammer ist ein um eine vertikale Achse rotierender, schrittweise weiterschaltender Takttisch vorgesehen. Dieser bildet zugleich die untere
Begrenzung der Aseptikkammer. <IMAGE>
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